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28 listopada 2023 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Szanowni Państwo, wybiła godzina 16, tak że będziemy rozpoczynać. Witam Państwa serdecznie na 

Komisji Finansów Publicznych w dniu 28 listopada 2023 roku. Witam Panią dyrektor do spraw 

Zrównoważonego Rozwoju Panią Hannę Skoczylas. Witam Panią Przewodniczącą Rady Miasta 

Barbarę Konieczną. Witam szanownych Państwa Radnych, Naczelników Wydziałów, dyrektorów oraz 

gości. Tak że porządek obrad zostaje bez zmian. Proszę Państwa Radnych o przyjęcie tego porządku. 

Czy ktoś jest przeciw, kto się wstrzymuje głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 

3. Jest to przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów Publicznych z dnia 24 października 

2023 roku. Bardzo proszę Państwa Radnych o przyjęcie tego protokołu. Czy ktoś jest przeciw? Czy 

ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Przechodzimy do punktu 4. Jest to działalność i 

finanse Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Tychach. Dostaliśmy 

informację na tablety. Dziękujemy, tak więc otwieram Szanowni Państwo Radni, dyskusję w tym 

punkcie. Zgłoszeń nie widzę, tak że dziękujemy bardzo za przekazane materiały. Przechodzimy do 

punktu 5. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Tychy 

na rok 2023 oraz od razu punkt 6 dla Pana naczelnika, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Tychy na lata 2023-2038. Bardzo proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Szanowni Państwo, projekt zmiany budżetu tegorocznego dotyczy zwiększenia dochodów o kwotę 

ogółem 671 841 złotych i oczywiście tak, jak zawsze są tam i zwiększenia, i zmniejszenia. W dwóch 

pozycjach tylko chciałem powiedzieć. Zwiększamy wpływy z tytułu zbycia udziałów w spółce 

Oczyszczalnia Ścieków Czułów, to jest kwota 1 550 012 złotych. Drugą pozycją z kolei jest 

zmniejszenie dochodów o kwotę 1 000 000 złotych. Są to środki zewnętrzne z Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej na dofinansowanie zadania inwestycyjnego "Budowa boiska piłkarskiego i budynku 

zaplecza przy ulicy Edukacji". Tutaj łącznie kwota dofinansowania, którą pozyskaliśmy się nie zmienia, 

wynosi dalej 2 000 000 złotych. Natomiast zgodnie z przygotowanym aneksem do umowy o 

dofinansowanie  te środki przesuną się nam w sumie o rok czasu. Mieliśmy je otrzymać po 1 000 000 

złotych w roku 2023 i 2024, a zgodnie z aneksem otrzymamy je rok później, czyli w latach 2024 i 

2025. Jeśli chodzi o plan wydatków, to tutaj następuje zmniejszenie wydatków ogółem o kwotę  

2 886 607 złotych  i też jak oczywiście w przypadku dochodów mamy tu zwiększenia i zmniejszenia. 

Jeśli chodzi o zwiększenie wydatków bieżących, to łącznie na kwotę 870 439 złotych. Tutaj dwie 

pozycje właściwie najważniejsze dotyczą działalności oświaty, czyli zwiększenie o 500 000 złotych 

dotacji dla niepublicznych placówek oświatowych, a druga pozycja to ponad 300 000 złotych na 

zakupy pomocy dydaktycznych, między innymi opłat za media i doposażeń placówek. To takie dwie 

największe pozycje. Natomiast w wydatkach majątkowych w przypadku trzech pozycji następuje 

zwiększenie środków. To jest łącznie 772 000 złotych. I te zadania to budowa wodnego placu zabaw 

w Parku Jaworek, to 281 000 zwiększenia w tym roku na budowę jednostki ratowniczo-gaśniczej 

mamy środki zewnętrzne pozyskane z funduszu wsparcia Państwowej Straży Pożarnej to kwota 

ponad 126 000 złotych. I na wykupy gruntów i nieruchomości 365 000 złotych. Natomiast mamy tam 

też w uzasadnieniu 14 zadań, z których ściągamy środki w łącznej kwocie ponad t 3 700 000 złotych. 

W większości są to środki, które przenosimy z roku bieżącego na rok przyszły. Jeżeli natomiast chodzi 

o zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, to tam te zmiany dotyczą lat 2023 i 2026. I właściwie 

jeżeli chodzi o rok 2023 i 2024  to są spójne ze zmianami budżetu tegorocznego i tymi kwotami, o 

których mówiłem, że przenosimy je na rok 2024. I ponadto dokonujemy jeszcze  w związku ze zmianą 

wartości kredytu z EBI przeniesień między wydatkami majątkowymi w latach 2024, 2025 i 2026. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję dla punktów 5 i 6. Pan Radny Józef Twardzik, proszę. 
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Radny Józef Twardzik 

Trzy pozycje. Ważne inwestycja w Czułowie. Ulica Palmowa  w budżecie miasta zapisana jest na rok 

2023  w kwocie 5 000 000. W miesiącu wrześniu uchwałą Rady Miasta zmieniono kwotę o 1 198 000. 

Pozostało 4 973 000. Ulica Piaskowa. W budżecie miasta na rok 2023 10 900 000 złotych. We 

wrześniu zmieniono tę kwotę o 2 193 000 złotych. Zostało 9 741 000. Zostały te kwoty na rok 2023. 

Na dzień dzisiejszy mogę sto twierdzić, że zarówno ulica Palmowa, jak i Piaskowa nie będą 

wykonane, bo widzę, jaki jest stan realizacji. W związku z tym proszę ustosunkować się do tego 

problemu, bo nie było zmian w uchwale budżetowej, ani we wrześniu, ani w październiku, ani nie ma 

teraz w listopadzie i ta kwota zostaje. ta, którą ja podałem. Czyli innymi słowy poza tym jest w tej 

chwili, jeżeli byśmy w grudniu przystąpili o zmiany uchwały budżetowej zdejmując te kwoty, to na 

pewno je trzeba włożyć do budżetu miasta na 2024, ale budżet miasta na 2024 jest już przygotowany, 

czyli będzie zachodziła konieczność zmiany budżetu miasta 2024. Można było to zrobić wcześniej, 

czyli zdjąć te kwoty wcześniej czy albo w październiku, albo teraz w listopadzie, tego nie dokonano i te 

kwoty wiszą w budżecie miasta na 2023. Proszę się do tego ustosunkować. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Oczywiście już wcześniej część tej kwoty przenosiliśmy na rok 2024 zgodnie z wnioskiem Miejskiego 

Zarządu Ulic i Mostów. Na dzień dzisiejszy nie dostaliśmy żadnego wniosku o przeniesienie, jak gdyby 

kwoty, która pozostała w planie roku 2023 na 2024. Pana dyrektora może poproszę ewentualnie o 

wyjaśnienia, a jeszcze zanim oddam może głos, to powiem jedną rzecz, że mamy jeszcze sesję 

grudniową, więc jeżeli by zaszła tutaj konieczność przeniesienia środków, możemy to zrobić jeszcze. 

 

Radny Józef Twardzik 

Ale to będzie związane ze zmianą budżetu na 2024. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Tak. 

 

Radny Józef Twardzik 

Budżet już jest przygotowany. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Nie, ale możemy wnieść jeszcze autopoprawkę do tego projektu budżetu na 2024 i wtedy skorygować 

odpowiednio budżet roku bieżącego i skorygować również budżet przyszłoroczny. Tak że nie wiem, 

czy tutaj jeszcze Pan dyrektor chce.  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Przedtem zabezpieczyliśmy 20% inwestycji na rok przyszły.  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Tak i to jest ujęte w budżecie roku 2024.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Józef Twardzik 

Ten zapis 2023 powinien być zmieniony. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

No, na dzień dzisiejszy nie wiem, czy...  
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Radny Józef Twardzik 

Uchwałą o zmianie budżetu miasta.  

  

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Ale to, co mieliśmy przenieść na rok 2024  jest już przeniesione na rok 2024.  

 

Radny Józef Twardzik 

Ja Panu powiedziałem jakie kwoty jeszcze są na dzień dzisiejszy. Wiszą poważne kwoty. 

(niewyraźne)  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Ależ oczywiście, że tak. Ja ja na dzień dzisiejszy nie dostałem żadnego wniosku od Miejskiego 

Zarządu Ulic i Mostów o niewykonaniu tej kwoty w tegorocznym budżecie, więc...  

 

Radny Józef Twardzik 

No to jest sprawa między Miejskim Zarządem Ulic i Mostów (niewyraźne). 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

No tak, jeśli dostaniemy taki wniosek, to odpowiednio skorygujemy budżet tego roku i budżet 

przyszłego roku.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Pan Radny Dariusz Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ja mam pytanie dotyczące przebudowy Burschego od początku do skrzyżowania z Mikołowską. Ten 

sam wykonawca to na Piaskowej, co też się nie wyrobił. Mam pytanie, bo tu jest kwota 2 600 000 i 

przenosimy 352 000 na rok przyszły, a z tego, co widnieje na BIP-ie MZUM-u to w czerwcu 

wykonawca dostał te zlecenie na 2 200 000. Czy jakieś dodatkowe koszty są poniesione poza tym, 

czy już miał aktualizację wykonawca w tak krótkim okresie o 400 000? Tutaj widnieje kwota 2 600 000, 

a sprzedaży 2 200 000. 400 000 skąd się wzięły różnicy?  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

To też przenosimy zgodnie, jak gdyby z wnioskiem tutaj Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów. Ta kwota  

2 248 000 to są środki pozyskane z zewnątrz z GZM-u. No i te środki tutaj MZUM, jak gdyby zostawił 

w tegorocznym budżecie, a pozostałe środki, dopłaty ze środków gminy zawnioskował o przeniesienie 

na rok 2024. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ale przetarg był na 2 200 000.  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Tak, więc tutaj nie wiem, czy jeszcze są przewidywane. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Tak, dotacja była przyznana w wysokości 2 600 000 z tego, co pamiętam, pierwotna, tak, wystąpiły 

tam roboty dodatkowe między innymi związane z zabezpieczaniem sieci teletechnicznej. To były takie 

roboty betonowe. (niewyraźne) wykładana tak że… Budżet został, jakby skorygowany. W sumie z 

mniejszej wartości niż 2 600 000 tego zadania. Czyli na rok przyszły zostały przerzucone pieniądze, 

które są, środki własne, dotacje planują wykorzystać w tym roku. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dziękuję. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, przechodzimy do zaopiniowania projektu 

uchwały w punkcie 5, czyli zmiany uchwały budżetowej miasta Tychy na rok 2023. Czy ktoś z Państwa 

Radnych jest przeciw? Ktoś się wstrzymał od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję i przechodzimy do 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Tychy na 

lata 2023-2038. To jest punkt 6. Czy ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymał od 

głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu 7. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały numer  XLVII/872/23 Rady Miasta Tychy  z dnia 9 lutego 2023 roku w 

sprawie zaciągnięcia kredytu w Europejskim Banku Inwestycyjnym na finansowanie wydatków 

majątkowych miasta Tychy na lata 2024-2026. Proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Szanowni Państwo, ten projekt uchwały jest właściwie dostosowaniem do kwot ujętych w projekcie 

budżetu na przyszły rok. W WPF-ie tym nowym projektowanym na lata 2024-2038. Kwota z 

Europejskiego Banku Inwestycyjnego, którą planujemy zaciągnąć właściwie uruchamiać od przyszłego 

roku nie ulega zmianie. Łącznie dalej jest to 200 000 000 złotych. Natomiast przesuwamy środki 

troszeczkę szybciej do wykorzystania.  O 10 000 000 zwiększamy w roku 2024  i o 10 000 000 w 

2025, kosztem roku 2026,  gdzie tam zmniejszamy tę kwotę z EBI o 20 000 000 złotych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Czy ktoś z 

Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymał od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 8. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 

XLIII/85/14 Rady Miasta Tychy z dnia 26 czerwca 2014 roku w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości obowiązujących na terenie miasta Tychy. Proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Bożena Dolińska 

Szanowni Państwo, przedmiotowa uchwała zwalnia z podatku od nieruchomości grunty, budynki, 

budowle, które są związane z funkcjonowaniem parków wodnych, za wyjątkiem oddanych innym 

podmiotom w posiadanie zależne. To przedmiotowe zwolnienie stanowi pomoc publiczną, która jest 

udzielona na podstawie warunków rozporządzenia Komisji Unii Europejskiej, które obowiązuje do 31 

grudnia bieżącego roku. Artykuł 7 tego rozporządzenia stanowi, że jeżeli nie zostanie ogłoszone nowe 

rozporządzenie, a na dzień dzisiejszy nie ma ogłoszonego, jest projekt tego rozporządzenia, 

natomiast nie został ogłoszony, to program pomocowy może zostać przedłużony o następne sześć 

miesięcy. Program pomocowy, który opiera się na tym rozporządzeniu starym  może zostać 

przedłużony o kolejne 6 miesięcy. Wobec powyższego podejmujemy uchwałę, może nie tyle 

podejmujemy, ile chcielibyśmy przedłużyć obowiązującą uchwałę o ten 6-miesięczny, przejściowy 

okres do 30 czerwca 2024 roku. Projekt uchwały został przesłany do Urzędu Ochrony Konkurencji. 

Uzyskaliśmy pozytywną opinię, dlatego proszę Państwa o zaopiniowanie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Bożena Dolińska 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 10. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie... Przepraszam, 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozytywnego zaopiniowania pokrycia udziału w kapitale 

zakładowym Master odpady i energia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Tychach wkładem 

niepieniężnym. Z nami też dzisiaj jest Pan prezes spółki Master, Pan Mieczysław Podmokły, ale to 

chyba Pani naczelnik, tak?     
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Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Tak. Nie działa. Nie działa mikrofon.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Może tutaj z tego obok. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Dzień dobry Państwu. Prezentujemy Państwu projekt uchwały w sprawie wniesienia aportem 

nieruchomości o numerze ewidencyjnym 1116/27. Jest to działka, która jest przeznaczona pod 

rozbudowę istniejącej kwatery wysypiska odpadów ze względu na wypełnianie się już pojemności 

wysypiska. Działka została wyceniona przez biegłego  rzeczoznawcę. Obejmujemy w kapitale 

zakładowym 2919 udziałów o wartości pięćset złotych i jeśli są dodatkowe pytania, jest obecny Pan 

prezes spółki Master. Udzieli odpowiedzi. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 10. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczególnych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. Proszę. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Szanowni Państwo, nowelizacja ustawy o pomocy społecznej nakłada na nas obowiązek 

dostosowania nomenklatury. Do tej pory funkcjonowały mieszkania chronione. W tej chwili po 

nowelizacji funkcjonują mieszkania treningowe. Są to mieszkania dla usamodzielnianych 

wychowanków oraz mieszkania wspomagane dla osób starszych i niepełnosprawnych. W związku z 

tym nastąpiła konieczność ujednolicenia i zastosowania obowiązujących przepisów prawnych do 

zmian w ustawie i proszę o pozytywne zaopiniowanie tego projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw?  Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 11. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie lokalu mieszkalnego przy ulicy Budowlanych w Tychach na rzecz najemcy. Proszę, Pani 

naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziały Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, prosimy o pozytywne zaopiniowanie uchwały, mocą której wyrazilibyście Państwo 

zgodę na (niewyraźne) lokalu mieszkalnego położonego w Tychach przy ulicy Budowlanych wraz z 

ułamkową udziałem  w prawie własności nieruchomości wspólnej. Wartość nieruchomości przekracza 

50 000 euro. Najemca złożył do nas wniosek o wykup. Wycena tej nieruchomości, wartość to jest  

458 953 złote. Najemcy przysługuje bonifikata w wysokości 10%, zatem cena do zapłaty przy 

uwzględnieniu kosztów przygotowania nieruchomości do zbycia to będzie 413 944 złote 10 groszy.   

Najemca zaakceptował taką cenę, zatem proszę Państwa o pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Kto z Państwa Radnych jest przeciw?  Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu kolejnego, to punkt 12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność gminy Tychy 

na rzecz ich dotychczasowych użytkowników wieczystych. Proszę. 
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Naczelnik Wydziały Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, w lipcu tego roku została wprowadzona nowelizacja ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, która zakłada możliwość sprzedaży nieruchomości gminnych, między innymi na 

podstawie artykułu 198G ustawy, czyli nieruchomość  musimy sprzedać, jeżeli użytkownik wieczysty w 

terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie nowelizacji wystąpi z takim żądaniem. To żądanie nie 

przysługuje w pięciu przypadkach. Zgodnie z ustawą cenę sprzedaży ustala się w wysokości nie 

niższej niż  20-krotność kwoty stanowiącej iloczyn dotychczasowej stawki procentowej opłaty rocznej 

oraz wartości nieruchomości, ale nie wyższej niż wartość nieruchomości gruntowej. Ustawa zakłada, 

że Rada Miasta może podjąć uchwałę w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży takich 

nieruchomości, dlatego przedstawiamy dzisiaj Państwu projekt takiej uchwały wraz z autopoprawką. 

Jako zasadę przyjmujemy to, że sprzedajemy użytkownikowi wieczystemu nieruchomość, natomiast 

wartość nieruchomości ustala się w wysokości wartości prawa własności nieruchomości określonej na 

dzień zawarcia umowy sprzedaży i opłatę wnosi się jednorazowo. Proszę Państwa o pozytywne 

zaopiniowanie tego projektu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 13. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz zawarcia umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy. Proszę. 

 

Naczelnik Wydziały Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, prosimy o wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy i wyrażenie zgody na zawarcie takich umów. Załącznik do uchwały to 31 

pozycji, z czego pozycje od 1 do 8 są to nieruchomości znajdujące się w administrowaniu Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. Od 9 do 31 MZBM-u. W materiałach dodatkowych macie Państwo 

szczegółowe informacje związane z trwającymi bądź nowo zawieranymi umowami dzierżawy. Zatem 

proszę o pozytywne zaopiniowanie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy oraz zawarcie umowy 

dzierżawy zabudowanej nieruchomości położonej w Tychach przy Alei Niepodległości 45,   

stanowiącej własność gminy miasta Tychy. 

 

Naczelnik Wydziały Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, ten projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonej przy Alei Niepodległości 45.  

Jest to budynek Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodni numer 4, która od wielu lat 

dzierżawi od nas nieruchomość na świadczenie usług medycznych. Umowa pomału dotychczasowa 

się kończy, dlatego prosimy Państwa o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy. Umowa byłaby 

zawarta na 10 lat i proszę Państwa o pozytywne zaopiniowanie tego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 15. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia z miastem Katowice w zakresie określenia zasad finansowania i korzystania z usług 

Izby Wytrzeźwień w Katowicach świadczonych na rzecz osób z terenu gminy miasta Tychy. Proszę 

pani Dyrektor. 
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Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Szanowni Państwo, przedstawiam Państwu projekt uchwały dotyczący zawarcia porozumienia z 

miastem Katowice na doprowadzenie osób nietrzeźwych do Izby Wytrzeźwień w Katowicach. Tak że 

zmiana nastąpiłaby z Sosnowca do Katowic. Jest to podyktowane również tutaj aspektem 

finansowym. Po prostu została złożona lepsza oferta cenowa. Proszę o pozytywne zaopiniowanie. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 16. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. Proszę. 

 

Strażnik Miejski Tomasz Kwas 

Dzień dobry, chciałbym przedstawić projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i parkowanie pojazdów, które będą obowiązywały w 2024 roku. Jesteśmy zobowiązani do 

podejmowania tej uchwały  corocznie. Obligują nas do tego przepisy ustawy prawa ruchu drogowego. 

W stosunku do roku bieżącego wysokość opłat postanowiliśmy podnieść o 15%, bo też i tak 

spodziewamy się podniesienia kosztów prowadzenia tego zadania. Proszę o pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 17. Sprawy bieżącej wolne wnioski. Jeżeli nie ma to punkt… 

 

Radny Józef Twardzik 

Ja jeszcze. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Józef Twardzik, proszę. 

 

Radny Józef Twardzik 

W budżecie miasta na 2023 ulica Szkolna zapisana na kwotę 602 000 złotych, z tego 400 000 GGN 

czyli pani naczelnik Szymkowska i 202 000 Miejski Zarząd Ulic i Mostów. W związku z tym, że nie ma 

decyzji ZRID-u, nie można dokonać, tak mi Pani przekazywała nabycia nieruchomości. A w dalszą 

konsekwencją Miejski Zarząd Ulic i Mostów nie może realizować tej inwestycji. W związku z tym mój 

wniosek jest taki, żeby ta ulica Szkolna znalazła się w budżecie miasta na 2024, czy w tej kwocie, czy 

w innej, jest inflacja, być może, że kwota będzie większa, ale ona decyzją Rady Miasta została 

wpisana do budżetu miasta. Ulica Szkolna na Wilkowyjach. Proszę tak tę sprawę załatwić. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Jeśli mogę się odnieść tylko, bo to właśnie mamy w punkcie zmian. 202 000 przenosimy z 

tegorocznego budżetu i wsadzamy do... 

 

Radny Józef Twardzik 

(niewyraźne) Ten rok już jest zamknięty.  
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Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Ale wkładamy tą kwotę na rok 2024 i plan po zmianie już na przyszły rok wynosi 602 000 złotych gdzie 

są te dwie kwoty, o których Pan Radny mówi, ujęte. Dziękuję. 

 

Radny Józef Twardzik 

Dziękuje. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Jeżeli nie ma więcej spraw, to dziękuję Państwu za dzisiejszą Komisję i do zobaczenia na sesji. 
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